
 

 

Toimintakertomus 2021 
 

Vuosi 2021 oli edelleen tasapainoilua koko ajan muuttuvien koronarajoitusten kourissa. 

Toiminta saatiin täysipainoisesti käyntiin vasta kesänavaustapahtumassa 31.5. Loppuvuo-

den kerhot pidettiin normaalin aikataulun mukaan. 

 

Yhdistyksen jäsenmäärä vuoden lopussa oli yhteensä 105, joista naisia 61 ja miehiä 44. Lu-

kuihin sisältyy 4 vapaajäsentä. Jäsenmäärän lasku oli 6 henkeä. 

Rekisteristä poistettiin yhteensä 10 jäsentä, joista 7 siirtyi ajasta iäisyyteen. 3 jäsentä pois-

tettiin joko omasta pyynnöstään tai maksamattomien jäsenmaksujen takia.  

Yhdistykseen liittyi 4 uutta jäsentä.  

Yhdistyksen tulot olivat 6331 € ja menot 6970 €. Alijäämä 639 €. 

Kokoukset  

Kevät- ja syyskokous käytiin läpi koronarajoitusten puristuksessa. Yhteenlaskettu osanotta-

jamäärä 28. Hallitus kokoontui 8 kertaa, osallistujia yhteensä 56.  

Liiton, piirin ja piirihallituksen toimesta järjestettyihin Teams-kokouksiin ja -koulutuksiin 

osallistuivat kotikoneiltaan joko puheenjohtaja tai sihteeri, usein molemmat. 

 

Luottamushenkilöt  

Puheenjohtaja Ari Jurvanen, varapuheenjohtaja Pirkko Halkilahti. Hallituksen muut jäse-

net: Mirja Salosyrjä, Liisa Valkeisenmäki, Maire Hartikainen, Tauno Kallio ja Jouko Laine. 

Sihteerinä Tuula Notkonen, rahastonhoitajana Eija Kukkamäki. Toiminnantarkastajana 

Otto Mertaniemi, varalla Eero Nännimäinen. 

Muut luottamustoimet: 

Emäntävastaava Liisa Valkeisenmäki, apulaiset Maija Kauranen ja Maire Harti-

kainen.  

Matkavastaava ja vaikuttajavastaava Ari Jurvanen.  

Liikuntavastaava Jouko Laine. 

Vapaaehtoisvastaava ja lehtivastaava Pirkko Halkilahti. 

Jäsensihteeri Tuula Notkonen. 

Kotisivuvastaavat Pirkko Halkilahti ja Tuula Notkonen.  

Edustajamme vanhusneuvostossa Ari Jurvanen ja Mirja Salosyrjä. 

Edustajamme piirin kokouksissa Ari Jurvanen, joka on myös piirihallituksen jä-

sen. 

Yhteiset kokoontumiset  
Ulkoilutapahtumat ja alkuvuoden hajatapaamiset mukaan lukien kerho kokoontui 8 kertaa. 
Osallistujia yhteensä 198, keskimäärin 24-25 osanottajaa tapahtumaa kohti. 
 
  



Vierailijoita ja teemoja kerhotapahtumissa: 
- Sanna Eiro, seurakunnan edustaja 

-  Saija Heinämäki, zumbajumppa 

- Jaana Virtanen, jalkahoitaja 

Useissa kerhoissa oli päänumerona laulu, onhan meillä nyt omat, uudet laulukirjat. Säestä-
jinä toimivat hanuristi Tenho Pihala ja kitaristi Martti Vesilahti. Musiikkiliikuntaa ohjasi 
Rauha Sorsa. 
 

Liikunta 

Keilaaminen Keuruun keilahallissa perjantaisin jatkui lähes tauotta ympäri vuoden. Päiviä 

kertyi 49. Keilaajien yhteenlaskettu määrä oli 332, päivää kohti 6 -7 osallistujaa. Liiton ja pii-

rin mestaruuskisoissa yhdistystä edustivat Ari Jurvanen, Liisa Valkeisenmäki, Yrjö Valkei-

senmäki ja Kari Notkonen. 

Kuntokortteja palautettiin tai niihin kirjattuja lukemia raportoitiin 18 kpl, niissä päiväsuori-

tuksia yhteensä 3772.   

Vapaaehtoistoiminta: 

Auttavan vapaaehtoistyön kortteja palautettiin 8 kpl. Työtunteja oli merkitty yhteensä 662. 

Paljon jäi varmasti raportoimatta. Toiminta kärsi pahasti rajoituksista. 

  

Koulutuspäivät, retket ja muut tapahtumat 

- 2.3. Vapaaehtoistoimijoiden Teams-koulutus OP kerhohuoneella. 5 osallistujaa. 

- 31.5. Kesäkauden avaus frisbeegolfradan laavulla. 27 osallistujaa. 

- 4.7. Kulhanvuoren juhla/yhdistyksen kirkkopyhä. Mukana yhteensä 17 eläkeliitto-

laista, joista 6 Keuruulta, 2 Petäjävedeltä ja 9 Multialta. 

- 24.7. Teatteriretki Tampereelle. 32 osallistujaa. 

- 6.9. Syyskauden avaus frisbeegolfradan laavulla. Vieraana Sanna Eiro. 34 osallistujaa. 

- 21.10. Syysretki Kiiskilänmäen kodalle. 20 osallistujaa. 

- 14.11. Musiikkinäytelmä Haapamäen Suojalla. 6 osallistujaa. 

- 16.11. Vapaaehtoiskoulutus Jyväskylässä. 3 osallistujaa. 

- 13.12. Pikkujoulu MultiMotellissa. 37 osallistujaa. 

 

Tiedottaminen 

Jäsenkirjeitä ilmestyi poikkeuksellisesti kolme. Ylimääräistä viestipainetta aiheutti vuoden 

lopulla ylhäältäpäin annettu ja sittemmin peruttu määräys koronapassin käyttöönotosta 

kaikissa kokoontumisissa.  

Yleisistä kokouksista tiedotettiin ilmoituksella Suur-Keuruussa. Muussa viestinnässä ovat 

sekä sähköposti että massatekstiviesti olleet ahkerassa käytössä. Yhdistyksen nettisivuja, 

samoin kuin Facebookia, on pyritty pitämään ajan tasalla. Hallituksen kesken pikaviesti-

menä toimii WhatsApp. 

 

Takana on jo toinen koronavuosi. Toivomme ja uskomme, että suunta on jo kääntynyt valoa 

kohti. Kiitos jäsenillemme kärsivällisyydestä ja yhteishengestä! 



 


